
Fra: Karianne Alette Torvanger (Karianne.Alette.Torvanger@vlfk.no)
Sendt: 08.10.2020 20:37:48
Til: Rosalind Fosse; Bjørn Lyngedal
Kopi: Politisk

Emne: SV: VG2 Ventilasjon, membran og taktekking til Åsane vgs."
Vedlegg: 
Hei Rosalind
 
Spørsmål til møtet må sender til politisk, har satt de på kopi slik at du kan få svar på spørsmålet ditt til møtet.
 
Med beste helsing
Karianne
 
Fra: Rosalind Fosse <rosalindfosse@gmail.com> 
Sendt: torsdag 8. oktober 2020 12:28
Til: Bjørn Lyngedal <Bjorn.Lyngedal@vlfk.no>; Karianne Alette Torvanger <Karianne.Alette.Torvanger@vlfk.no>
Kopi: kjell.heggrnes@bkbl.no
Emne: VG2 Ventilasjon, membran og taktekking til Åsane vgs."
 
Viser til vedtak i OPPKO 20.04 sak 16/2020 hvor det ble vedtatt:  " Lokalisering av programområde på vg2 på
nye/endra utdannigsprogram frå skuleåret 2021/22 vart vedteke med følgjande endring: Flytting av VG2
Ventilasjon, membran og taktekking fra Askøy vgs til Åsane vgs."
 
 
Spørsmål til møte i OPPKO 13.10.20:
 
Er det blitt lagt til rette for verkstedefasiliteter (undervisningsareal)ved Åsane Vgs for faget VG2 Ventilasjon,
membran og taktekking ?  
Er midler til maskiner og utstyr avsatt i budsjettet for 2021? Hva må på plass nå i inneværende år?
Hvilken markedsføring legger en opp til for å fremme linjen til oppstart 2021 på Åsane Vgs?
Hvilken dialog har det vært med opplæringskontoret for  Ventilasjon, membran og taktekking for tiltettelegging til
faget for oppstart høst 2021  
 
 
Viser her til mail fra Kjell Hæggerness. Opplæringskontoret for  Ventilasjon, membran og taktekking 02.10.20
nedenfor.
 
Mvh
Rosalind Fosse
 
 

"Hei 
Vi har tidligere sendt inn til Y‐nemnda og hovedutvalget for kompetanse….. om at vi var uenige i å flytte vår
linje til Askøy. Vi har fått tilbakemelding på at begge har gått inn for at denne skal ligge ved nye Åsane VG
skole fra neste høst. Har sendt inn forespørsel til leder av hovedutvalget om et møte, men ikke fått svar.
 
Det det gjelder er undervisning for vårt fag, taktekkerfaget og isolatørfaget, som skal bli en egen linje fra
høsten av. Var ute på besøk på den nye skolen og ser at det her ikke vil bli markedsført noe om våre fag. De
vil heller ikke ha plass til undervisningen i disse fagene med maskiner og utstyr, som de i dag IKKE HAR noe
av.
 
Var i teams møte med fylke i går hvor de ber oss komme med en tilbakemelding på hvilke tilbud de skal tilby
for skoleåret 2021/2022.
 
Hvem er det jeg skal kontakte for å få til et møte med fylke vedrørende disse problemstillingene og komme
med muligheter for bistand for å få dette til? Tenker da på utvalg og/eller personer.



 
Vi ønsker jo og markedsføre dette tilbudet, men trenger da informasjon om hva som kan tilbys fra høsten
av.
 
Mvh Kjell Hæggernæs"

 


